
• Ως Παγκόσµια
Ηµέρα Προσφύγων έχει
καθιερωθεί η 20η Ιουνί-
ου και για πρώτη ίσως
φορά στα ελληνικά χρο-
νικά συνοδεύτηκε µε
«βροχή» ανακοινώσεων
και εκδηλώσεων.

Εξαίρεση δεν µπορού-
σε να αποτελεί η Ήπειρος,
που χθες το απόγευµα
οργανώθηκε σειρά εκδη-

λώσεων στο Θεατράκι του Πάρκου
Κάτσαρη και στο Κέντρο Συνάντη-
σης Κοινοτήτων στον «Πλάτανο», ε-
νώ αυτές ολοκληρώνονται το Σάβ-
βατο µε ποδοσφαιρικό πρωτάθληµα
οµάδων Ελλήνων και Προσφύγων
στο EpirusFootballArena στο Κάτω
Νεοχωρόπουλο. Στις εκδηλώσεις
συµµετείχαν συνολικά Οργανισµοί,
που σε κοινή τους ανακοίνωση κα-
λούν τους πολίτες των

Έμπρακτη διαχρονικά η αλληλεγγύη τους…

Οι Ηπειρώτες πρωτοπόροι
στη φιλοξενία προσφύγων

� Εκδηλώσεις και στα Γιάννενα χθες για την Παγκόσμια Ημέρα τους

• «Ηρωική έξοδο» από τα
Μνημόνια τον Αύγουστο ονει-
ρεύεται η Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ –
ΑΝΕΛ, κάτι μάλιστα που διακη-
ρύσσει σε όλους τους τόνους και
με κάθε ευκαιρία, επιχειρώντας
να κατευνάσει την λαϊκή οργή

που μεγαλώνει μέρα με τη μέρα
για τη διαχείριση των εθνικών
μας θεμάτων (με πιο πρόσφατο
την συμφωνία Τσίπρα – Ζάεφ
για την ονομασία των Σκοπίων).

Το μέτωπο αυτό δεν φαίνεται
να καταλαγιάζει σύντομα, αφού
επίκειται και το «κλείσιμο συμ-
φωνίας» με την Αλβανία, που α-
κόμη βέβαια κανείς δεν γνωρίζει
τι ακριβώς διαπραγματεύεται η

Κυβέρνηση (σχετικά σε διπλανή
στήλη). Ούτε όμως και αυτό της
οικονομίας είναι ικανό να… ξελα-
σπώσει την Κυβέρνηση, όσο κι
αν η ίδια προσπαθεί να πείσει ό-
τι τα δύσκολα πέρασαν και ότι
έρχονται σύντομα καλύτερες μέ-
ρες!

Επιδεινώνεται η κατάσταση
Τόσο τα επίσημα

Αποκαρδιωτική η γενικότερη κατάσταση στη χώρα - σύμφωνα με
την Eurostat – και στην Ήπειρο ακόμη χειρότερη, με υψηλή ανεργία,
επιδόματα, συσσίτια και διανομή προϊόντων από την Πρόνοια!

Τώρα που η Ελλάδα τυπικά βγαίνει από τα Μνημόνια και οι ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ πανηγυρίζουν…
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ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ

• Να προλάβει νέο αιφνιδια-
σµό και νέες υποχωρήσεις της
Κυβέρνησης στα εθνικά θέµατα
και κυρίως στο Βορειοηπειρωτι-
κό, προσπαθεί η Νέα ∆ηµοκρατία,

καταθέτοντας ερώτηση, µε την ο-
ποία ζητά να κατατεθεί στη Βουλή
η προς υπογραφή συµφωνία µε
την Αλβανία.

Την ερώτηση υπογράφει ο βου-
λευτής και Τοµεάρχης Εξωτερικών
του κόµµατος Γιώργος Κουµουτσά-
κος, ο οποίος µεταξύ άλλων, ζητά να
ενηµερωθεί από τον Υπουργό Εξω-

τερικών Νίκο Κοτζιά, αν η συµφωνία
που προωθεί ο ίδιος, περιλαµβάνει
και τις αστήρικτες αλβανικές αξιώ-
σεις περί «Τσάµηδων», αλλά και το
τι περιλαµβάνει για τα θαλάσσια σύ-
νορα.

Η ερώτηση του

• Πραγµατικότη-
τα γίνεται στην Ήπει-
ρο η ολοκληρωµένη
διαχείριση των α-
πορριµµάτων, όπως
επιτάσσει η διεθνής
πρακτική αλλά και
για λόγους προστα-
σίας του περιβάλλο-
ντος και κοινωνικής
ανάπτυξης.

Το0 µπαλάκι σ’ αυτό το σηµείο
περνάει στους ∆ήµους, οι οποίοι
καλούνται από την Περιφέρεια
Ηπείρου να προχωρήσουν δύο βα-
σικές υποδοµές. Τα πράσινα ση-
µεία τους (green points) και τους
Σταθµούς Μεταφόρτωσης Απορριµ-

µάτων. Για τα πρώτα οι οριστικές
µελέτες και τα τεύχη δηµοπράτησης
παραδόθηκαν χθες σε επτά ∆ή-
µους, µε την Τατιάνα Καλογιάννη
να προχωρά σε έναν

• Σηµαντική βελτίωση στην
ποιότητα ζωής των ασθενών, κυ-
ρίως µέσω των εξελιγµένων µεθό-
δων θεραπείας των προβληµάτων
που αντιµετωπίζουν, επιφέρει η
πρόοδος της ιατρικής επιστήµης σε
όλους τους τοµείς της. Ωστόσο, η
«µάχη» για τους επιστήµονες δε
σταµατάει ποτέ, αφού εχθρός του
καλού είναι το καλύτερο!

Τόσο γενικότερα, αλλά και ειδικά
στον τοµέα της Καρδιολογίας, διαχρο-

νικός στόχος παραµένει η θεραπεία των ανθρώπων να επιτυγχάνεται µε ό-
σο το δυνατόν λιγότερη ταλαιπωρία και τραύµα για τους ίδιους,

Τατιάνα Καλογιάννη προς Δήμους Ηπείρου

«Τρέξτε τις διαδικασίες για
πράσινα σημεία και ΣΜΑ…»

� Παραδόθηκαν οι μελέτες • Έτοιμοι τον
Δεκέμβριο οι Σταθμοί Μεταφόρτωσης

Η Ν.Δ. «τρέχει» να προλάβει νέα τετελεσμένα…

Φέρτε τώρα στη Βουλή τη
συμφωνία με την Αλβανία!

Ερώτηση κατέθεσε ο Γ. Κουμουτσάκος που ζητά εξηγήσεις από τον Υπ.
Εξωτερικών και για τους «Τσάμηδες», οι οποίοι αποθρασύνθηκαν εντελώς…

� 11η σελ.

Σκληρό παιχνίδι
με τις συντάξεις…

� Του ΓΙΩΡΓΟΥ ΚΥΡΤΣΟΥ,
Ευρωβουλευτή της Ν.Δ.

ενΤΥΠΩΣ

� στη σελιδα 3

Αναβάλλεται η σημερινή παράσταση
«Μπαμπά μην Ξαναπεθάνεις Παρασκευή»

� στη σελιδα 2

Η ΗΠΕΙΡΟΣ ΠΙΟ ΦΤΩΧΗ…ΑΠ’ ΤΟΥΣ ΦΤΩΧΟΥΣ!

• ∆εν περνά µέρα που στο αστυνοµικό
δελτίο να µην καταγράφεται και µια υπόθεση
µεταφοράς, διακίνησης, ή και κατοχής ναρκω-
τικών – ακόµη και των λεγόµενων «σκληρών»
- σε όλη την Ήπειρο, επιβεβαιώνοντας ότι η
περιοχή µας αποτελεί κρίσιµο «σταυροδρόµι»
για τα ελληνικά και διεθνή κυκλώµατα.

Και µπορεί το ενδιαφέρον να κεντρίζουν, κυρίως τα περιστατικά που α-
φορούν µεγάλες ποσότητες χασίς, οι οποίες συνήθως φτά-

Ανησυχία στην τοπική κοινωνία…

Καθηµερινές οι συλλήψεις
για ναρκωτικά στην Ήπειρο

� «Ορφανά» 2 ακόμη κιλά χασίς κοντά στην Κακαβιά

«Κεραυνοί» Αλ. Καχριμάνη
για τις εισαγωγές γάλακτος

σελ. 12

� 11η σελ.

Γίνονται σε ετήσια βάση στις δύο Κλινικές του...

Πάνω από 4.000 επεμβάσεις Καρδιολογίας
στο Πανεπ. Νοσοκομείο Ιωαννίνων

� Λ. ΜΙΧΑΛΗΣ: Στόχος μας η μικρότερη δυνατή ταλαιπωρία του ασθενή • Τι
δήλωσε ο καθηγητής για τα δύο μεγάλα συνέδρια που θα γίνουν στο DU LAC

Η Πυροσβεστική Ηπείρου προειδοποιεί:

Εκτός ενισχύσεων θα τίθενται
αγρότες υπαίτιοι πυρκαγιών!

• Στη σελίδα 2

• Τη δεδοµένη επιθυµία του να
µην συνεχίσει στον ΠΑΣ Γιάννινα
εξέφρασε σε δηλώσεις του ο Πέδρο
Κόντε.

Ο Ισπανός επιθετικός µίλησε σε
κυπριακή ιστοσελίδα για το ενδιαφέ-
ρον του ΑΠΟΕΛ, αλλά και του ΠΑΟΚ,
ξεκαθαρίζοντας ότι δεν επιθυµεί να
συνεχίσει στους Ηπειρώτες.

Το σίριαλ της πώλησης του Κόντε
συνεχίζεται, µε τους ΠΑΟΚ και
ΑΠΟΕΛ να έχουν δείξει το µεγαλύτερο

ενδιαφέρον, ωστόσο ο παίκτης ανήκει
στον ΠΑΣ για ακόµα ένα

«Θέλω να πάω σε μεγάλη ομάδα», δηλώνει…

Πιέζει τον ΠΑΣ Γιάννινα για
μεταγραφή ο Πέδρο Κόντε
� Ξαφνικό ενδιαφέρον από την Αραβική Αλ Νασρ!

� 11η σελ.

ΑΘΛΗΤΙΚOΣ «Π.Λ.»

� 11η σελ.

� 12η σελ.

Η σημερινή εικόνα της ελληνικής κοινωνίας (υψηλή, ανεργία, λουκέ-
τα, απογοήτευση), καθώς και τα επίσημα στοιχεία, κάθε άλλο παρά δεί-

χνουν ότι η χώρα μπαίνει ή σύντομα θα μπει σε τροχιά ανάπτυξης…

Ρ Ε Π Ο Ρ Τ Α ΖΡ Ε Π Ο Ρ Τ Α Ζ
Ρ Ε Π Ο Ρ Τ Α ΖΡ Ε Π Ο Ρ Τ Α Ζ

Τα χαμόγελα των Υπουργών Εξωτερικών Ελλάδας-Αλβανίας είναι
άγνωστο τι εκπλήξεις κρύβουν για τα εθνικά μας συμφέροντα

� Λένε πως η Ιστορία επαναλαµβάνεται, συχνά
µάλιστα, ως φαρσοκωµωδία ή και, το χειρότερο, ως
τραγωδία. Αυτό το τελευταίο το ζήσαµε οι Έλληνες
µε τον Πελοποννησιακό πόλεµο και µε τους εµφύλι-
ους που ακολούθησαν τα νεότερα χρόνια, αλλά
µυαλό, µέχρι σήµερα, δε βάλαµε.

Γνωστές, λίγο - πολύ, οι συνέπειες του Πελοποννησιακού πολέ-
µου. Και οι δυο δυνάµεις που πήραν µέρος σ’ αυτόν, η Αθήνα και η
Σπάρτη, βγήκαν εξαντληµένες, πράγµα που εκµεταλλεύτηκε η Θήβα,
και η τελική σύγκρουση ανάµεσα στις αντίπαλες παρατάξεις έγινε µε
τη µάχη της Μαντινείας που άνοιξε το δρόµο για την

Ακρισία και ταραχή…
� Γράφει ο ΣΠΥΡΟΣ ΕΡΓΟΛΑΒΟΣ,

Φιλόλογος - Συγγραφέας

� 7η σελ.

ΓΝΩΜEΣ

� Σε αποστροφή του λόγου του, µετά από ερώ-
τηση δηµοσιογράφου κατά την κοινή του συνέντευ-
ξη µε τον ΥΠΕΞ της Ρωσίας, ο κ. Κοτζιάς, αυτός ο
Τσάκ Νόρις της διεθνούς διπλωµατίας, δήλωσε ότι
µέχρι να πάει διακοπές φέτος «θα έχει τελειώσει και
τα προβλήµατά µας µε την Αλβανία» (ας πάρει και
µία ανάσα!). Το γέλιο όµως όσων γνωρίζουν τα ελ-
ληνοαλβανικά έγινε κρύος ιδρώτας όταν ο υπουργός είπε: «τα ζη-
τήµατα που εκκρεµούν εδώ και 80 χρόνια». Ποια είναι τα

Πώς ακριβώς θα λύσουν τα
προβλήματα με την Αλβανία;

� Του ΜΙΧΑΛΗ ΝΤΙΝΑΛΕΞΗ*

� 7η σελ.

ΕΠΙΣΗΜΑΝΣΕΙΣ

� 2η σελ.

� 11η σελ.

P E Π O P T A Z

ΚΩΣΤΑ ΑΓΟΡΗ

Αυστηρή εποπτεία από την Ε.Ε. για 4 ακόμη χρόνια



στοιχεία, όσο και η
ίδια η σημερινή ει-

κόνα της κοινωνία και της αγο-
ράς, κάθε άλλο παρά δείχνουν ό-
τι η χώρα μπαίνει ή σύντομα θα
μπει σε τροχιά ανάπτυξης! Αντί-
θετα, μέρα με τη μέρα η κατά-
σταση που βιώνουν χιλιάδες νοι-
κοκυριά και επιχειρήσεις επιδει-
νώνεται και, δυστυχώς, θα δυ-
σκολέψει ακόμη περισσότερο, με
τις νέες περικοπές που θα δουν
από 1η Ιανουαρίου 2019 οι συ-
νταξιούχοι στις αποδοχές τους.
Μια τάξη που στα χρόνια της κρί-
σης έχει αποδειχθεί το βασικότε-
ρο στήριγμα των οικογενειακών
προϋπολογισμών.

Την οικονομική κρίση και την
σκληρή πολιτική λιτότητας έχει
πληρώσει πολύ ακριβά και συνε-
χίζει να πληρώνει η Ήπειρος, η ο-
ποία εξακολουθεί να εμφανίζει υ-
ψηλά ποσοστά ανεργίας, μ’ ένα
μεγάλο μέρος του πληθυσμού της
να φυτοζωεί, περιμένοντας τα
διάφορα ευρωπαϊκά προγράμμα-
τα επισιτιστικής βοήθειας, τα ε-
πιδόματα της Πρόνοιας, ακόμη
και τα συσσίτια Εκκλησίας και Δή-
μων που τα τελευταία χρόνια έ-
χουν αυξηθεί ανησυχητικά.

Διανομές προϊόντων
Οι βαρύγδουπες δηλώσεις

των κυβερνητικών στελεχών, που
επιχειρούν να πείσουν τους πολί-
τες ότι από τον Αύγουστο θα

τρώνε με… χρυσά κουτάλια, απο-
δομούνται πλήρως όταν κανείς
διαβάζει συνέχεια ειδήσεις που α-
φορούν διανομή προϊόντων σε ά-
πορους πολίτες. Τέτοιες πραγμα-
τοποιούνται συχνά και στην πε-
ριοχή μας, μέσω του Ευρωπαϊκού
Επιχειρησιακού Προγράμματος
«Επισιτιστικής βοήθειας»
(Τ.Ε.Β.Α.) 2014-2020 και αφορούν
από είδη οικιακής χρήσης (οδο-
ντόβουρτσες, οδοντόκρεμες, σα-
μπουάν, σκόνη πλυντηρίου κ.α.),
μέχρι ροδάκινα, που μοιράστηκαν
χθες ή μοσχαρίσιο και χοιρινό
κρέας που έχει προγραμματιστεί
να διανεμηθεί από 25 έως 27 Ιου-
νίου σε όλο το Νομό Ιωαννίνων
(σχετική είδηση στην σελ. 2).

Μια βόλτα αρκεί…
Δεν χρειάζεται να πει κανείς

πολλά, για να περιγράψει την κα-
τάσταση σήμερα στην Ήπειρο, η
οποία έχει εναποθέσει τις ελπίδες
της σε κάποιο… θαύμα, για να
αρχίσει να κινείται και πάλι η το-
πική οικονομία.

Η πραγματικότητα είναι ότι
τα λουκέτα αυξάνονται με… γεω-
μετρική πρόοδο και η πλειοψηφία
των μικρομεσαίων δεν μπορεί να
κουμαντάρει τα χρέη που συσ-
σωρεύονται, λόγω της πτώσης
της κατανάλωσης και των αυξη-

μένων φόρων και εισφορών!
Μια βόλτα λοιπόν στην αγορά

των Ιωαννίνων, αρκεί για τους κυ-
βερνητικούς βουλευτές μας να
μπορέσουν να… σφυγμομετρή-
σουν την κατάσταση και να δουν
στην πράξη πως τα βγάζουν σή-
μερα πέρα επιχειρήσεις και νοικο-
κυριά!

Στις φτωχότερες της Ε.Ε.
Και μπορεί τα της περιφέρει-

άς μας, λίγο – πολύ όλα να τα
βλέπουμε, γενικότερα όμως η κα-
τάσταση στην χώρα μας είναι α-
ποκαρδιωτική, αφού η Ελλάδα
και με την… βούλα της Ευρώπης
συγκαταλέγεται στις φτωχότερες
χώρες της Ε.Ε., με βάση το κατά
κεφαλήν ΑΕΠ και την κατά κεφα-
λήν κατανάλωση. Και βεβαίως η
Περιφέρεια Ηπείρου είναι από τις
φτωχότερες της Ευρώπης!

Σύμφωνα με τα χθεσινά στοι-
χεία της Eurostat, το κατά κεφα-
λήν ΑΕΠ στα κράτη - μέλη κινείται
από το 43% έως το 253% του κοι-
νοτικού μέσου όρου, ενώ η κατά
κεφαλήν κατανάλωση (σε όρους
αγοραστικής δύναμης) κινείται α-
πό το 55% έως και το 130% του
μέσου όρου.

Στην Ελλάδα το κατά κεφαλήν
ΑΕΠ είναι στο 67% του μέσου ό-
ρου των χωρών της Ευρώπης και
η κατά κεφαλήν κατανάλωση στο
77%. Η χώρα μας είναι μεταξύ
των πέντε μελών, που εμφανί-
ζουν κατά κεφαλήν κατανάλωση
20% έως 25% χαμηλότερη του μέ-
σου όρου!

Αυστηρή εποπτεία…
Μπορεί τυπικά η Ελλάδα να

βγαίνει από την Μνημονιακή επο-
χή τον ερχόμενο Αύγουστο, όμως
αυτό που έπεται είναι μια αυστη-
ρή εποπτεία, συγκεκριμένες δε-
σμεύσεις και χρονοδιαγράμματα,
αλλά και αυστηρές ποινές σε πε-
ρίπτωση που η χώρα μας δεν τη-
ρήσει τα συμφωνημένα. Όλα αυ-
τά θα προβλέπονται στο σχέδιο
του κειμένου, που αποκάλυψε
χθες η εφημερίδα «Καθημερινή»
και αναμένεται να συμφωνήσουν
οι Υπουργοί Οικονομικών της Ευ-
ρωζώνης στο σημερινό Euro-
group, δεσμεύοντας την Ελλάδα
σε μια σειρά μεταρρυθμίσεων μέ-
χρι και το 2022.

Αυτό καταρρίπτει τα περί
«καθαρής» εξόδου που διακηρύσ-
σει σε όλους τους τόνους η Κυ-
βέρνηση, η οποία θα πρέπει να
τηρήσει τα συμφωνηθέντα χωρίς
καμία παρέκκλιση, πετυχαίνο-
ντας υψηλούς δημοσιονομικούς
στόχους, όπως πρωτογενές πλε-
όνασμα 3,5%!

«Οι μεταρρυθμίσεις θα παρα-
κολουθούνται σε τριμηνιαία βάση
στο πλαίσιο της ενισχυμένης επο-
πτείας, όπου η Ευρωπαϊκή Επι-
τροπή θα συνεργαστεί με την ΕΚΤ,
το ΔΝΤ και τον ΕΜΣ», αναφέρεται
στο κείμενο. Η συχνότητα των ε-
πισκέψεων των θεσμών μετά τη
λήξη του μνημονίου –με τη συμμε-
τοχή ακόμη και του Ταμείου– πα-
ραμένει η ίδια όπως κατά τη διάρ-
κεια των μνημονίων.

Η ΕΝΔΕΚΑΤΗ ΣEΛIΔA� Διαφέρουν κι ενδιαφέρουν. . . Eνδιαφέρουν και διαφέρουν! . . .
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Η ΗΠΕΙΡΟΣ ΠΙΟ ΦΤΩΧΗ…ΑΠ’ ΤΟΥΣ ΦΤΩΧΟΥΣ!� από 1η σελ.

όπως τόνισε χθες ο
Καθηγητής του Πα-

νεπιστηµίου Ιωαννίνων Λάµπρος
Μιχάλης, ∆ιευθυντής της Β΄ Καρ-
διολογικής Κλινικής του Πανεπιστη-
µιακού Νοσοκοµείου σε δηλώσεις
του µε αφορµή τα δύο µεγάλα καρ-
διολογικά συνέδρια που θα διεξα-
χθούν παράλληλα στην πόλη µας
το τριήµερο 28 µε 30 Ιουνίου.

Στο επίκεντρο ο ασθενής
«Η ιατρική έχει πετύχει πολλά

πράγµατα. Αυτό που δεν έχει κα-
ταφέρει ακόµα είναι να µειώσει το
χρόνο επούλωσης του τραύµατος.
∆εν υπάρχει τρόπος να το αντιµε-
τωπίσουµε αυτό. Μόνος τρόπος
λοιπόν για να το ξεπεράσουµε εί-
ναι να µειώσουµε το τραύµα το ο-
ποίο δηµιουργεί η ίδια η ιατρική»,
ανέφερε χθες ο Καθηγητής κ. Μι-
χάλης και πρόσθεσε: «Σήµερα κα-
ταφέραµε τα διάφορα προβλήµατα
υγείας να αντιµετωπίζονται πια µε
πολύ µικρές χειρουργικές τοµές,
πράγµα που συνεπάγεται µικρό-
τερη ταλαιπωρία για τον ασθενή
και λιγότερες επιπλοκές και αυτός
είναι ο σκοπός της ιατρικής. Φυσι-
κά, η καλύτερη εκδοχή είναι να α-
ντιµετωπίζει κανείς µία ασθένεια
µόνο µε φάρµακα, χωρίς επεµβά-
σεις κι αυτό είναι κάτι που γίνεται
όλο και πιο συχνά σήµερα, όχι µό-
νο στην Καρδιολογία αλλά σε κάθε
κλάδο της Ιατρικής».

Χιλιάδες επεμβάσεις
Αναφορικά µε τον τοµέα της

Επεµβατικής Καρδιαγγειακής Ιατρι-
κής, στο πλαίσιο των επικείµενων
συνεδρίων στα Γιάννενα θα παρου-
σιαστούν όλες οι νέες πρακτικές µέ-
σω των οποίων επιτυγχάνονται οι
στόχοι τους οποίους περιέγραψε
χθες ο Λ. Μιχάλης.

Ποιον αφορούν όλα αυτά; Εκτός
από τους εκατοντάδες επιστήµονες
που θα λάβουν µέρος στα δύο συ-
νέδρια και χιλιάδες επίσης ασθενείς!
Εντυπωσιακά είναι τα νούµερα τα ο-
ποία έχουν να κάνουν µε τις επεµ-
βάσεις που πραγµατοποιούνται
στις δύο Καρδιολογικές Κλινικές του
Πανεπιστηµιακού Νοσοκοµείου Ιω-
αννίνων. Σε ετήσια βάση γίνονται
στο Π.Π.Γ.Ν.Ι. 2.500 στεφανιογρα-
φίες, 1.000 αγγειοπλαστικές 600 το-
ποθετήσεις βηµατοδότη, ενώ αρκε-
τά µεγάλος αριθµός αντίστοιχων ε-
πεµβάσεων γίνεται και στο «Χατζη-
κώστα»!

Τα δύο συνέδρια
Ο διακεκριµένος Καθηγητής α-

ναφέρθηκε χθες στα δύο συνέδρια
που θα γίνουν στο ξενοδοχείο «Du
Lac» από 28 έως 30 Ιουνίου. Το
πρώτο είναι το 14ο συνέδριο του
Ελληνικού Κολλεγίου Καρδιολογίας,
το οποίο χαρακτήρισε ως ένα πολύ
µεγάλο εκπαιδευτικό γεγονός.

Το πρόγραµµά του είναι καινο-
τόµο και θα καλύψει όλη τη θεµατο-
λογία της καθηµερινής Κλινικής
Καρδιολογίας.

Οι σύνεδροι θα παρακολουθή-
σουν όχι διαλέξεις, τις οποίες ο κ.
Μιχάλης χαρακτήρισε ξεπερασµένο
τρόπο µάθησης, αλλά την παρου-
σίαση πραγµατικών περιστατικών
και του βέλτιστου τρόπου για την α-
ντιµετώπισή τους.

Το δεύτερο κοµµάτι της διοργά-
νωσης είναι το ∆ιεθνές Συνέδριο
Επεµβατικής Καρδιολογίας «Cardio
Cath», που, σύµφωνα µε τον Καθη-
γητή, είναι το µοναδικό ελληνικό συ-
νέδριο στο οποίο γίνεται παρουσία-
ση αληθινών περιστατικών από αι-
µοδυναµικά εργαστήρια.

Στο Cardio Cath συµµετέχουν ε-
πιστήµονες από την Ελλάδα και το
Εξωτερικό, οι οποίοι θα µεταφέρουν
τις γνώσεις και εµπειρίες τους για τα
νεότερα δεδοµένα στην επεµβατική
διάγνωση και θεραπεία των καρ-
διαγγειακών παθήσεων. «Είναι µία
µεγάλη προσφορά αυτή για όλη τη
χώρα, όχι µόνο για τα Γιάννενα, α-
φού η επεµβατική Καρδιολογία δι-
δάσκεται πια σήµερα κυρίως µε ζω-
ντανές αναµεταδόσεις περιστατι-
κών», τόνισε χαρακτηριστικά.

Στο πλαίσιο του Συνεδρίου, θα
γίνει και το πρώτο σεµινάριο αφιε-
ρωµένο αποκλειστικά στον Ειδικευ-
όµενο Καρδιολόγο.

Ανοιχτή εκδήλωση
Αξίζει να σηµειωθεί, ότι την Πα-

ρασκευή, 29 Ιουνίου και ώρα
20:00 στην Αίθουσα «Πανδώρα Α»,
του «Du Lac» στο πλαίσιο του Συ-
νεδρίου, θα πραγµατοποιηθεί ανοι-
χτή εκδήλωση για το κοινό µε τίτλο
«Καρδιολογία 2018», όπου διακε-
κριµένοι οµιλητές, θα αναπτύξουν ε-
πίκαιρα θέµατα, όπως η αντιµετώ-
πιση της Στεφανιαίας Νόσου, η ση-
µασία της Κολπικής Μαρµαρυγής,
οι καρδιοπάθειες και η εξέλιξη της
Καρδιολογίας στα Γιάννενα. Θα α-
κολουθήσει στις 21.00, η εναρκτή-
ρια τελετή του Συνεδρίου.

Στο πλαίσιό της θα απονεµηθεί
τιµητική πλακέτα, στον Οµότιµο Κα-
θηγητή ∆ηµήτριο Σιδερή, ιδρυτή
της Πανεπιστηµιακής Καρδιολογι-
κής Κλινικής.

ΚΩΣΤΑΣ ΑΓΟΡΗΣ

Πάνω από 4.000 επεμβάσεις Καρδιολογίας
στο Πανεπ. Νοσοκομείο Ιωαννίνων
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Τοµεάρχη της Ν.∆.
συµπίπτει µάλιστα

µε την έναρξη εκδηλώσεων που ορ-
γανώνουν οι Τσάµηδες σε διάφορες
πόλεις της Αλβανίας και οι οποίες
θα κορυφωθούν µε την πορεία την
Κυριακή στα Ελληνοαλβανικά σύνο-
ρα. Η εναρκτήρια εκδήλωση έγινε
στα Τίρανα, παρουσία των πρώην
Αλβανών – ανθέλληνων- Πρόεδρων
Μωισίου και Σινάνι, που συµπαρα-
τάχθηκαν µε τα αιτήµατα των Τσά-
µηδων.

Εκείνο ωστόσο που προκάλεσε
εντύπωση ήταν η παρουσία του Ιτα-
λού, πρώην Προέδρου του Οργανι-
σµού για την Ασφάλεια και τη Συνερ-
γασία στην Ευρώπη Riccardo
Migliori ο οποίος δήλωσε ότι ανα-
λαµβάνει πρωτοβουλίες για να επι-
λυθεί το ζήτηµα των Τσάµηδων,
«Από σήµερα είµαι ένας από σας»,
δήλωσε στην εκδήλωση που εκτός
των Τσάµηδων παραρευρίσκονταν
και πολλοί Αλβανοί από το Κόσοβο.

Η ερώτηση του
Γ. Κουμουτσάκου

Στην ερώτησή του ο βουλευτής
της Ν.∆. , αφού επικαλείται και επι-
κρίνει την Κυβέρνηση για τον τρόπο
µε τον οποίο χειρίστηκε το «Σκοπια-
νό», την καλεί προκειµένου να απο-
φευχθούν νέα τετελεσµένα που

µπορεί να αποβούν εθνικά επιζή-
µια, να καταθέσει στη Βουλή, το κεί-
µενο της συµφωνίας µε την Αλβανία
στη Βουλή πριν αυτή υπογραφεί, υ-
πενθυµίζοντας δηλώσεις του έλληνα
Υπουργού Εξωτερικών ότι σύντοµα
θα υπάρξει κατάληξη σε όλα τα α-
νοιχτά ζητήµατα. Ειδική µνεία κάνει
στο ζήτηµα των «Τσάµηδων» για το
οποίο κατηγορεί τον Νίκο Κοτζιά ότι
αποφεύγει να απαντήσει µε σαφή-
νεια, καταφεύγοντας σε υπεκφυγές.

Ο τοµεάρχης Εξωτερικών της
Ν∆ καλεί τον Νίκο Κοτζιά να απα-
ντήσει στα εξής ερωτήµατα:

• Σε ποιό στάδιο βρίσκονται οι
συνοµιλίες µε την Αλβανική πλευρά;

• Ποιο είναι το εύρος της θεµα-
τολογίας που συζητάτε µε τον Αλβα-
νό οµόλογό σας;

• Συνεχίζει η Αλβανική πλευρά
να εγείρει τις αξιώσεις της περί Τσά-
µηδων;

• Σε ποιο ακριβώς σηµείο βρί-
σκονται οι συνοµιλίες για τον καθο-
ρισµό των θαλασσίων ζωνών σε σύ-
γκριση µε την αρχική συµφωνία που
είχε υπογραφεί από Ελλάδα και
Αλβανία;

• Έχει καθορισθεί συγκεκριµένη
ηµεροµηνία υπογραφής της επικεί-
µενης ελληνό-αλβανικής συµφωνίας
που διαπραγµατεύεστε και ποια εί-
ναι;

Φέρτε τώρα στη Βουλή τη
συμφωνία με την Αλβανία!
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χρόνο και για να συ-
ναινέσει στη µετα-

γραφή η διοίκηση των Ηπειρωτών θα
πρέπει να ικανοποιηθεί οικονοµικά,
µε ένα ποσό κοντά στη ρήτρα που υ-
πάρχει στο συµβόλαιο του Ισπανού ε-
πιθετικού.

Αναλυτικά οι δηλώσεις Κόντε:
«Ενηµερώθηκα για τις δηλώσεις

του προέδρου του ΑΠΟΕΛ. Φαίνεται
πως υπάρχει ενδιαφέρον. ∆εν υπάρ-
χει κάτι συγκεκριµένο, οπότε δεν µπο-
ρώ να πω περισσότερα. Αυτό που
µπορώ να πω είναι πως µου αρέσει
πολύ που υπάρχει ενδιαφέρον από
τον ΑΠΟΕΛ, είναι µία µεγάλη οµάδα,
παίζει στο Τσάµπιονς Λιγκ και θα µε
ενδιέφερε πολύ αυτή η προοπτική. Θα
πρέπει να περιµένουµε, όµως, να
δούµε τι θα γίνει».

Χθες βράδυ ωστόσο, προέκυψαν
δηµοσιεύµατα που θέλουν την Αραβι-
κή Αλ Νάσρ, να έχουν προχωρηµένες
επαφές µε τον µάνατζερ του ποδο-
σφαιριστή, καλύπτοντας όχι µόνο τη
ρήτρα του ΠΑΣ (900.000 ευρώ), αλλά
δίνουν και ένα επιπλέον ποσό! Ταυτό-
χρονα δίνουν στον Κόντε το συµβό-
λαιο της ζωής του και όλα δείχνουν
πως το deal πολύ δύσκολα θα χαλά-
σει. Τις τελευταίες ώρες οι άνθρωποι

της Αλ Νασρ βρίσκονται σε διαπραγ-
µατεύσεις µε τον ατζέντη του Ισπανού
επιθετικού ώστε να κλείσει η συµφω-
νία. Μάλιστα γίνεται λόγος για προχω-
ρηµένη υπόθεση που πλέον και ο
ΠΑΣ Γιάννινα προχωράει την αντικα-
τάσταση του Κόντε! Η µοναδική εκ-
κρεµότητα που υπάρχει για να ολο-
κληρωθεί η µεταγραφή είναι να πει το
τελικό «Οκ» ο ποδοσφαιριστής

Νωρίτερα πάντως ο Κόντε, είχε
εκφράσει τη χαρά του για το ενδιαφέ-
ρον που υπάρχει από τον ΑΠΟΕΛ,
προσθέτοντας ότι τον ενδιαφέρει πο-
λύ αυτή η προοπτική. «Θα πρέπει να
περιµένουµε, όµως, να δούµε τι θα γί-
νει», είχε τονίσει.

Για το ενδιαφέρον του ΠΑΟΚ:
«Όντως, υπάρχει ενδιαφέρον και από

τον ΠΑΟΚ, έχουν υπάρξει επαφές το
τελευταίο διάστηµα, αλλά ούτε σε αυτή
την περίπτωση υπάρχει κάτι πιο συ-
γκεκριµένο».

Για τον ΠΑΣ: «Ο ΠΑΣ γνωρίζει ό-
τι θέλω να φύγω και να πάω σε µία µε-
γάλη οµάδα. ∆εν θέλω να συνεχίσω,
θέλω να εξελιχθώ και να πάω σε µία
καλύτερη οµάδα. Ο ΠΑΣ γνωρίζει την
επιθυµία µου, θα δούµε τι θα γίνει».

Ανακοινώθηκε και άλλο φιλικό
Στο µεταξύ, αργά χθες το απόγευ-

µα έγινε γνωστό από την ΠΑΕ ΠΑΣ
Γιάννινα, ότι το Σάββατο 11 Αυγού-
στου στις 6 µ.µ. στο Ε.Σ.Ι. «Οι Ζωσι-
µάδες», η οµάδα του Γ. Πετράκη θα α-
ντιµετωπίσει την Παναχαϊκή στα πλαί-
σια της προετοιµασίας για την νέα σε-
ζόν. Αυτό είναι το έβδοµο φιλικό προ-
ετοιµασίας για τους Ηπειρώτες!

Εντυπωσίασε ο ΠΑΣ στο
Colonia Cup 2018

Μόνο νίκες και µόλις ένα γκολ πα-
θητικό ήταν ο εκπληκτικός απο-
λογισµός της συµµετοχής των τµηµά-
των υποδοµής του ΠΑΣ Γιάννινα στο
Colonia Cup 2018 που πραγµατοποι-
ήθηκε στη Βουλγαρία (φωτό).

Οι οµάδες του ΠΑΣ Γιάννινα που
συµµετείχαν στη διοργάνωση πήραν
σε όλους τους αγώνες τη νίκη και πα-
ράλληλα πήραν εµπειρίες και παρα-
στάσεις.

Συγκεκριµένα, η οµάδα του ΠΑΣ
µε ποδοσφαιριστές γεννηµένους το
2003 έβαλε συνολικά 10 γκολ στους 3
αγώνες που συµµετείχε.

Τα αποτελέσµατα ήταν: ΠΑΣ
Γιάννινα - Naftohimic Βurgas 2-0,
ΠΑΣ Γιάννινα-Spartak Varnas 4-0
και ΠΑΣ Γιάννινα-Zvezdichka 4-0

Η οµάδα του ΠΑΣ Γιάννινα µε
παίκτες γεννηµένους τα έτη 2004 και
2005 είχε επίσης 3 νίκες σε ισάριθµα
µατς µε συνολογικό απολογισµό τερ-
µάτων 13 υπέρ και µόλις 1 παραβία-
ση της εστίας της.

Τα αποτελέσµατα ήταν: ΠΑΣ
Γιάννινα – Naftohimic Burgas 4-1,
ΠΑΣ Γιάννινα - Spartak Varnas 6-0
και ΠΑΣ Γιάννινα - Zvezdichka 3-0.

Παρών σε όλη τη συµµετοχή του
ΠΑΣ Γιάννινα και προσφέροντας τα
µέγιστα από πλευράς βοήθειας ήταν
και ο θρυλικός Ζντένκο Μουφ, ο παί-
κτης που αγαπήθηκε όσο λίγοι από
τους φίλους του ΠΑΣ Γιάννινα όταν
φόρεσε τη φανέλα της οµάδας τη δε-
καετία του ' 90.

Πιέζει τον ΠΑΣ Γιάννινα για
μεταγραφή ο Πέδρο Κόντε
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O Kαιρός
σήμερα
Προβλέπονται βροχή και τοπι-
κές καταιγίδες, με την θερμο-
κρασία να κυμαίνεται από 22 έ-
ως 25 βαθμούς Κελσίου και ά-
πνοια.

Τελούμε την Κυριακή, 24 Ιουνίου 2018, στον Ιερό Ναό Αγίου Ιωάν-
νη στην Ανατολή Ιωαννίνων, 40ήμερο μνημόσυνο υπέρ αναπαύσε-
ως της ψυχής της λατρευτής μας συζύγου, μητέρας, γιαγιάς, αδελ-
φής και θείας

ΣΤΑΥΡΟΥΛΑΣ Δ. ΖΑΓΟΡΙΣΙΟΥ
Ετών 78

Από Κατσικά Ιωαννίνων
Κατοίκου Ιωαννίνων

Ο σύζυγος: Δημήτριος Ζαγορίσιος
Τα παιδιά: Σπύρος κ’ Έλενα Ζαγορίσιου, Σωτήρης κ’ Άννα Ζαγορίσιου
Τα εγγόνια: Δημήτρης - Θεόδωρος - Σταυρούλα -

Δημήτρης - Βασιλική
Τα αδέλφια: Παύλος Ρήττας, Ελένη χα Επαμεινώνδα Ζαγορίσιου,

Μαρία χα Χρήστου Ζαγορίσιου
Τα ανίψια: Ευαγγελία κ’ Γιώργος Μπάγιας, Περικλής κ’ Δέσποινα

Ρήττα, Σωτηρία Ζαγορίσιου, Σπύρος Ζαγορίσιος,
Βασιλική κ’ Νίκος Κόκκας, Γεσθημανή κ’ Γιώργος Σάββας

Οι λοιποί συγγενείς
• Συλλυπητήρια θα δεχθούμε στην αίθουσα της εκκλησίας.
Γραφεία Tελετών και Mνημοσύνων ΚΑΖΑΝΑΣ ΘΕΟΦΙΛ.-ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ ΑΝΤ.,
KA’ Φεβρουαρίου 81 & 90 Iωάννινα, τηλ. 26510-20336, κιν. 6977-400472, 6972-097029

ΜΝΗΜΟΣΥΝΟ

Ιωαννίνων να στα-
θούν «µαζί µε τους

πρόσφυγες και την τοπική κοινω-
νία»!

Η συγκεκριµένη αναφορά, αδικεί
κατάφωρα τους Γιαννιώτες, αλλά και
όλους τους Ηπειρώτες που είναι οι
πρώτοι στην Ελλάδα οι οποίοι στις
αρχές της δεκαετίας του 1990, υπο-
δέχθηκαν και περιέθαλψαν µαζικά
χιλιάδες Αλβανούς και Βορειοηπει-
ρώτες που εγκατέλειπαν τον «πα-
ράδεισο» των Εµβέρ Χότζα και Ρα-
µίζ Αλία.

Για την υποδοχή όσων ερχόταν
στην Ελλάδα, είχε ιδρυθεί ειδική υ-
πηρεσία το Εθνικό Ίδρυµα Υποδο-
χής Παλλινοστούντων Ελλήνων, αρ-
χικά για τους Ελληνοπόντιους από
τις πρώην χώρες της Σοβιετικής
Ένωσης, οι οποίοι όµως µετανά-
στευαν συντεταγµένα και στη συνέ-
χεια ανέλαβε και τους εξ Αλβανίας
προερχόµενους. Εκείνη µάλιστα η
φιλοξενία των ρακένδυτων µετανα-
στών, αποτέλεσε τον «οδηγό» και
για την υποδοχή τώρα και των χιλιά-
δων προσφύγων από τη Συρία και
τις άλλες Αφρικανοασιατικές χώρες
στις πόλεις της Ηπείρου. ∆εν είναι
τυχαίο µάλιστα το γεγονός ότι οι
Αλβανοί – εκτός φυσικά των Οµογε-

νών µας- εντάχθηκαν στις τοπικές
κοινωνίες σε πολύ σύντοµο χρονικό
διάστηµα και στη συντριπτική τους
πλειοψηφία αποτελούν αναπόσπα-
στο µέρος τους.

Όσον αφορά τους πρόσφυγες
από Μέση Ανατολή και Ασία που
παραµένουν στην περιοχή µας αυ-
τοί ανέρχονται – σύµφωνα µε τα ε-
πίσηµα στοιχεία- σε 1.178 άτοµα,
που φιλοξενούνται στις δοµές του
Κατσικά, της πρώην Παιδόπολης
«Αγία Ελένη», της Κόνιτσας και των
∆ολιανών. Το 42% από αυτούς είναι
Σύριοι, το 20% Ιρακινοί και το υπό-
λοιπο από άλλες χώρες, ήτοι Ιράν,
Κουβέιτ κλπ.

Παρά την άριστη φιλοξενία που
τους παρέχεται και παρά την επι-
δίωξη της Ελληνικής Κυβέρνησης
για την ένταξή τους στην Ελληνική
κοινωνία, το συντριπτικό τους πο-
σοστό επιδιώκει να µετακινηθεί
προς άλλες χώρες της Ευρώπης, ό-
πως άλλωστε δείχνει και η απόπει-
ρα αρκετών εξ αυτών να φτάσουν
στα σύνορα µε την Αλβανία.

Η Κυβέρνηση πάντως χθες βρή-
κε την ευκαιρία να κάνει και απολο-
γισµό δράσεων, πολλές εκ των ο-
ποίων βέβαια υλοποιούνται από
ΜΚΟ.

Οι Ηπειρώτες πρωτοπόροι
στη φιλοξενία προσφύγων

� από 1η σελ.

Τον πολυαγαπημένο μας σύζυγο, πατέρα, παππού, αδελφό και θείο

ΧΡΗΣΤΟ ΠΕΤΡ. ΤΣΟΛΗ
Ετών 72

Από Μάρμαρα Ιωαννίνων
Θανόντα, κηδεύουμε σήμερα Πέμπτη 21 Ιουνίου
2018 και ώρα 5 μ.μ., εκ της οικίας μας, οδός Συ-
νταγματάρχου Δαβάκη 12, Καρδαμίτσια, στον Ιε-
ρό Ναό Αγίου Νικολάου στα Μάρμαρα Ιωαννίνων

Η σύζυγος: Σταματία
Τα παιδιά: Αγγελική κ’ Θανάσης Μαντέλας, Στάσα κ’ Ηλίας Μανού-

κας
Τα εγγόνια: Πέτρος, Χριστίνα, Κατερίνα, Ματούλα, Δήμητρα
Τα αδέλφια.
Τα ανίψια - Οι λοιποί συγγενείς.
Γραφεία Tελετών και Mνημοσύνων ΚΑΖΑΝΑΣ ΘΕΟΦΙΛ.-ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ
ΑΝΤ., KA’ Φεβρουαρίου 81 & 90 Iωάννινα, τηλ. 26510-20336, κιν. 6977-400472, 6972-
097029

KHΔEIA


